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I. Bemutatkozás 

Sziasztok lehet páran ismertek, de azért bemutatkozok Szilágyi 

Bulcsú Gyulának hívnak és immár 4-ik éve járok az egyetemre. Arra már 

kevesebben emlékeznek, de nem újdonság, hogy indulok a Hök-

választásokon, az első próbálkozásom gólyaként nem aratott akkora 

sikereket, viszont 3 évvel később belevágok újra, mert miért is ne.  

Nem szeretnék magamról többet írni, mert nem ezen van a hangsúly, 

amikor is a hallgatói érdekek képviseletéről beszélünk, hanem sokkal inkább 

arról, hogy mit is szeretnék ezzel elérni. Nem fogok ahhoz hasonló 

bullshiteket írni, hogy értetek indulok és a ti képviseltetek a legfontosabb 

számomra, ezt olvashatjátok sok más programban, amitől már én is rosszul 

vagyok.  

 

II. Terveim 

Rá is térnék a terveimre, hogy még is mi vett rá, hogy „hök-ösnek” 

jelentkezzek, alapvetően három fő dologról akarok én beszélni (ennél sokkal 

többről is lehetne, és érdemes is, de ezek állnak hozzám a legközelebb), az 

első a rendezvényszervezés és főleg az egyetemi bulik szervezése. 

Mindenki, aki meghallja, hogy egyetemre járunk az elsők között jut eszébe, 

hogy mekkora egyetemi bulik vannak, és milyen jó programokat 

szerveznek, na ez az utóbbi évekre szerintem nagyon eltűnt az NKE életéből. 

Én gólyaként pont a covid lezárások közepette kezdtem, mégis az a pár 

hónap amíg itt voltunk nem szólt másról, mint a Tópartiban iszogatás és 

utána olyan bulik, ahol rengeteg egyetemista volt jelen. Idén, illetve tavaly 

pedig eljutottunk oda, hogy alig mentek az egyetem által szervezett bulikra, 

és én is inkább más egyetemek bulijaira jártam, ami sokkal több embert 

mozgatott meg. Ezen sürgősen változtatni szeretnék, rengeteg ötletem van 

(pl. egyetemi techno buli és hasonlók, vagy igazából bármi olyan tematikus 

buli amire igény lenne és szívesen mennénk együtt). Emellett az egyetemen 

rengeteg lehetőség lenne akár a koliban sokkal jobban felpörgetni az életet, 

vagy az Orczy parkban közös iszogatások és spontán bulik. Valamennyi 

tapasztalatom van, már ugyanis dolgoztam együtt rendezvényszervező 
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céggel, így a legjobb szórakozóhelyeket vagy fellépőket könnyedén 

elérhetnénk. 

 A második fő programpontom, az pedig a mentorprogram, ez 

meglepőbb lehet, mint az első ugyanis én se mentor se segítő nem voltam, 

illetve nekem gólyatáborom sem volt, viszont 3 éve nagyon szorosan 

nyomon követem a mentorok kiválasztásától a gólyahét záróbulijáig a 

folyamatot, két gólyatáborban is voltam külső szemlélőként, és a 

visszajelzések alapján vannak már jól működő folyamatok, viszont vannak, 

amiket megváltoztatnék. A segítők kiválasztását mindenképp sokkal jobban 

a mentorpárosokhoz igazítanám, illetve a felsőbb éveseket jobban 

bevonnám és közelebb hoznám a gólyákhoz, hogy ne csak a hök és annak 

egy szűk holdudvara tudjon részt venni a gólyatábor/gólyahét 

megszervezésében, és minél hamarabb megismerjék egymást az 

egyetemre járók. Ez nyilván nem azt jelentené, hogy ne kérném ki a nálam 

tapasztaltabbak véleményét és segítségét, de sokkal nyitottabbá tenném és 

mindenki számára elérhetővé, aki ebben részt szeretne venni.  

A harmadik pont pedig az egyetemi sportélet, féléve már 

sportnagykövet is vagyok és azt látom, hogy még mindig nem használjuk ki 

eléggé az egyetem adta lehetőségeket, erre rengeteg ötletem lenne, de 

ezeket majd élőben akár a fórumon, akár hétköznapi beszélgetésekben 

fejteném ki. Csak, hogy egy példát említsek az NKE foci liga folyamán 

látszódott az meg, hogy mennyi embert tud megmozgatni, és nem csak 

azokat, akik játszanak, hanem akik csak megnézni vagy szurkolni jönnek ki, 

a mennyei megyeit meghazudtoló hangulatot teremtve. 

 

III. Zárszó 

        Nem is húznám tovább a szót, így is jóval többet írtam, mint 

előzetesen gondoltam, csak arra tudok bíztatni mindenkit, hogy jöjjön el 

hétfőn legyen végre igazi tétje a fórumnak, és alakuljon ki utána is 

érdemleges párbeszéd a hallgatók és a hök-ösök között. Ja és ne 

engedjetek az erő sötét oldalának mi vagyunk a lázadók, akik megdöntik 

ezt a birodalmat. 


